
Interpelace  

ZŠ v Košířích. 

Interpelovaný: Bc. Alena Janďourková, radní  

 

Vážená paní radní,  

 mám následující dotazy ve věci základních škol v Košířích:  

1. Kolik tříd a jaký počet míst se bude v základních školách v Košířích otevírat při zápisu 

do nastávajícího školního roku?  

2. Kolik dětí věku povinné školní docházky je v matrice ve spádových obvodech 

základních škol v Košířích?  

3. Jak daleko je příprava detašovaného pracoviště ZŠ Nepomucká („dřeváček“) ke směně 

s hl. m. Prahou?  

4. Probíhají nějaká jednání s představiteli hl. m. Prahy ve věci dokončení procesu svěření 

a odejmutí pozemků v lokalitě Na Výši a Nepomucká?  

5. Jak postupuje příprava výstavby budovy nové ZŠ Na Výši a kdy se předpokládá její 

dokončení, resp. otevření?  

 

Děkuji za Vaši odpověď.  

 

Smíchov, 19. února 2024 

 

 

Bc. Martin Damašek, M.A.  
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